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Al final, 
oficines
Els promotors de l’hotel a la Torre Agbar hi
renuncien i es queixen de traves municipals
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Els comerciants estan fent descomptes al voltant del 50%. Fotos: Arxiu

Amb els torrons ja digerits, els
comerciants estan immersos en
unes rebaixes que esperen que
segueixin la línia d’una cam-
panya de Nadal que sembla ha-
ver marcat un punt d’inflexió.
“Encara estem recollint dades,
però podem dir que hem viscut
un Nadal força correcte”, afirma
a aquesta publicació Salvador
Vendrell, president de la Fun-
dació Barcelona Comerç.

Vendrell explica que l’últim
tram de la campanya, el corres-
ponent a Reis, va anar “millor”
que el primer, una valoració que
ara s’ha transformat en optimis-
me per a les rebaixes, les quals
són, si no hi ha grans canvis, les
últimes que han començat per llei

el 7 de gener. I és que la Genera-
litat ja ha aprovat l’avantprojec-
te de llei catalana de comerç que
dóna llibertat als comerciants
per fer rebaixes quan vulguin, tot
i recomanar les temporades tra-
dicionals d’hivern i estiu. 

Amb tot, Vendrell creu que
aquesta campanya serà bona i
que superarà la de l’any passat.
En aquest sentit, esvaeix les pors
que hi havia sobre si el Black Fri-
day es menjaria les vendes de
Nadal i rebaixes. “No ha estat un
substitutiu, ha servit per incre-
mentar la facturació”, assegura. 

INICI FULGURANT
Com passa cada any, les rebaixes
han arrencat amb molta força. En-
guany, el fet que comencessin en
cap de setmana va ajudar que els
compradors sortissin al carrer a la
caça de gangues –sobretot  roba
i calçat– com una activitat més de

Nadal. L’èxtasi consumista, però,
anirà a menys a mesura que pas-
sin les setmanes. “El primer cap
de setmana és el que marca les re-
baixes, durant el qual es concen-
tren gran part de les vendes glo-
bals”, afirma Vendrell.

Els descomptes que estan
implementant els botiguers ron-
den el 50 i fins i tot el 70%. “Fa
uns anys es començava fent una
oferta del 30% i s’anava pujant
a mesura que passaven les set-
manes. Ara el paradigma és di-
ferent i alguns ja comencen amb
el 50% d’entrada”, explica. 

CREIX L’OCUPACIÓ
L’optimisme pel que fa a les ven-
des també s’ha contagiat a l’ocu-
pació. Segons un estudi de
Randstad, enguany s’han for-
malitzat 20.255 contractes a Ca-
talunya per a les rebaixes, un 16%
més que l’any passat.

Confirmant la recuperació
» Els botiguers celebren els bons resultats de la campanya de Nadal i viuen les rebaixes amb optimisme
» La campanya de descomptes arrenca amb força i genera més de 20.000 contractes a Catalunya

Francisco J. Rodríguez
BARCELONA

REACCIONS4L’aprovació de l’a-
vantprojecte de llei de comerç de
la Generalitat que preveu, entre
altres, liberalitzar el període de
rebaixes, no ha deixat indiferent
ningú. Per una banda, Àlex Goñi,
president de PIMEComerç, as-
segura que s’està “més a prop d’a-
cabar amb la inseguretat jurídi-
ca” en què es movien els boti-
guers des que el Constitucional
va suspendre la llei catalana de
comerç. Similar és la postura de
l’Agrupament de Botiguers i Co-
merciants (ABCC), el president
del qual, Emiliano Maroto, con-
sidera “acceptable” la llei sempre
i quan el teixit comercial “arribi
a un acord de bona voluntat per

respectar les dates tradicionals de
les rebaixes”. Una postura que
subscriu la Fundació BCN Co-
merç, tot i que és un pèl més crí-
tica i insisteix en la necessitat de
“fixar una data conjunta d’inici
de rebaixes per tal d’afavorir
tots els comerciants per igual”, ja
que liberalitzar el període de la
campanya “redueix la competi-
tivitat del petit comerç” respec-
te de les grans superfícies, les
quals, alerta, “acabaran mar-
cant aquests períodes”. 

Aquestes, tanmateix, no ho
veuen igual. L’Asociación Na-
cional de Grandes Empresas de
Distribución (ANGED) titlla l’a-
vantprojecte “d’antiquat”. 

La liberalització de les 
rebaixes provoca polèmica
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Un diari plural

per @Modernetdemerda                                                                                                                       

4Tots som Rabell

El passat  diumenge dia 8, el
tuitaire (i, per cert, ciutadà)
Marc Berenguer va fer un tuit
dirigit a Lluís Rabell acusant-
lo d'haver mentit als ciutadans
per haver fet bandera del refe-
rèndum durant la campanya
electoral del 27S i haver-lo
aparcat després, passant a de-
fensar unes noves eleccions
en previsió d'uns millors re-
sultats per al seu partit.

El que passà llavors fou es-
garrifós. Algú -encara sense
identificar- va entrar clandes-
tinament al compte de Twitter
de Lluís Rabell i, des de l'ano-
nimat més covard, va respon-
dre el tuit del jove fent veure
que era el mateix diputat. Ho
feu amb les següents paraules:
"La vida és dura. Però ets jove.
Aprendràs a patir. Fes-ho en si-
lenci i no atabalaràs la huma-
nitat". Tal qual.

Quin és el límit de Twitter?
On acaba l'aberració? Té línies
vermelles, aquest cau de merda
que només sap jugar a l'amena-
ça, a la riota i a l'insult anònim?

És al·lucinant que encara
cap cos policial s'hagi pres la

molèstia d'investigar quin im-
presentable va hackejar el
compte a Lluís Rabell i va es-
criure tal vòmit en nom d'un
diputat del Parlament de Ca-
talunya. On són els Mossos, en
aquests casos flagrants d'u-
surpació d'identitat? A què es-
peren? Algú tancarà algun dia
aquesta granja de bojos amb
passamuntanyes? Hem d'as-
sumir definitivament la im-
punitat davant d'aquests actes?
No. Diguem no.

No vull saber els mals dies
que deu estar passant Lluís Ra-
bell. Tot un símbol de l'esquer-
ra, del poble, de la societat civil,
el veí del quart, el tiet espitregat,
l'incansable de les lluites socials,
la torxa dels treballadors, el per-
seguidor de somnis, l'accent a la
i del sí que es pot, el barri fet per-
sona, la solidaritat feta diputada.
No vull pensar com es deu sen-
tir després que un covard hagi
posat en boca seva una rèplica
tan altiva, tan establishment,
tan llunyana, cap a un pobre noi
que només li demanava explica-
cions per no haver complert
amb el seu programa electoral.

Que li hagin fet això a ell.
Ell, que si s'hagués avançat a
l'impostor, hauria contestat el
noi sense cap mena de proble-
ma i exemplificant la seva ideo-
logia i el seu càrrec.

Però ja ho sabem, Twitter
és la barra del bar, el monstre
de mil caps, el covard dis-
fressat d'heroi. El país dels
pusil·lànimes i dels rancu-
niosos sense ofici ni benefici.
I tot el que no és Twitter, el
món real, és assenyat i bo. Per
això és tan important mante-
nir-se'n apartat i quedar
amarrat a la realitat, on pa-
raules com aquestes són in-
concebibles perquè la gent
normal no entra a Twitter,
on totes les intervencions són
serioses perquè la gent for-
mada no debat a Twitter. On
qui guanya sempre és el res-
pecte i la concòrdia.

Que algú actuï per acabar
d'una vegada per totes amb
aquesta xacra. Contra la infà-
mia. Contra l'anonimat. Contra
Twitter. Contra els dolents, do-
lentíssims. Contra les coses.
Ara i sempre. Tots som Rabell. 

4Oxímoron
per Jordi Lleal

El senyor Carlos Lesmes Serra-
no, president del Tribunal Su-
prem i del C.G.P.J  reclamà al seu
dia que el rei Joan Carles I con-
tinués aforat per evitar que po-
gués rebre “querelles malinten-
cionades”! Ves per on, ho són de
bon principi o després que els
jutges dictin sentència, sembla
que quan es presenta una que-
rella una part té la bona intenció
de guanyar-la i l’altra té la mala
intenció que la perdi l’altra part
i així es poden invertir els termes.
Sembla que no es pot predeter-
minar si una querella és malin-
tencionada o no, per això no es
pot impedir que es puguin pre-
sentar querelles sigui a qui sigui,
al més comú dels mortals o a les
més altes instàncies del poder.
No havíem quedat que la justí-
cia és igual per a tothom? O pot-
ser hi ha uns més “iguals” que al-
tres davant la justícia? Si és len-

ta, per les contínues maniobres
emprades pels advocats, molt
preparats i ben pagats, és injus-
ta i no és justícia. Casos que du-
ren anys i panys, que quan es dic-
ta sentència o han prescrit, o han
mort els imputats o tenen de-
mència senil. Mentrestant, qui
no té prou diners no pot sub-
vertir el sistema judicial que
serà implacable amb ell. Una
Justícia cega amb el poble ras o
que aixeca el drap dels ulls i mira
cap a un altre costat quan els im-
plicats són poderosos. Una Jus-
tícia que mesura els fets amb
unes balances llastrades a favor
de qui en un plateret hi aboca di-
ners. A Espanya la Justícia no és
imparcial, massa casos ho estan
demostrant. En podríem fer un
llibre amb tres-centes pàgines.
Malament rai, això no té símp-
tomes de canviar i sense justícia
imparcial no hi ha democràcia.  

Un diari participatiu

@Coordinadora25S: En plena ola de frío
nos suben la luz, el gas, la bombona de
butano, desahucian familias y hay 5 mil-
lones de personas sin calefacción.

@cristina_pardo: Ciudadanos debatirá
en su Congreso la conveniencia de dejar
de citar a Adolfo Suárez. Rivera ya está
ampliando su repertorio sobre Kennedy.

@josepppares: Demanen perdó pel IAK
14 anys després, el mateix dia del judici
a Bárcenas.... Una casualitat o contrain-
formació?

Opinió en 140 caràcters

Parlen els
veïns

Àngels
“M’hauria estimat
més que hagués es-
tat un hotel, per-
què al cap i a la fi
milloraria els ser-
veis i les infraes-
tructures del barri.

Les oficines són un lloc de treball i crec
que no serviran per atraure el que gene-
raria el turisme.”

Valerià
“Crec que ni les em-
preses ni les per-
sones tenen prou
diners per llogar
oficines, ja que no
hi ha feina. De fet,
si jo hagués pogut

prendre la decisió, no hauria construït la
torre i hauria destinat els diners a altres
assumptes que són més importants.”

David
“Arquitectònica-
ment és molt lletja,
i per això crec que té
més sentit que sigui
un lloc per treba-
llar que no pas un
hotel. També consi-

dero que, tant al districte com a la ciutat,
hi ha massa hotels i està bé que no se’n
puguin construir més.”

Mireia
“L’opció que hi hagi
oficines crec que és
la millor, tenint en
compte que al cos-
tat ja té dos hotels.
És una zona que
s’ha revitalitzat molt

amb l’arribada d’empreses i de com-
panyies i és molt més interessant que n’hi
pugui haver més.” 

Què et sembla que finalment la Torre Agbar no sigui un hotel i aculli oficines?
per Toni Enguix
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Guanyar el referèndum. Aquest és l’ob-
jectiu que s’ha marcat l’Assemblea Na-
cional Catalana (ANC) d’ara fins a la con-
sulta d’autodeterminació que el presi-
dent Puigdemont preveu convocar, com
a tard, el setembre d’enguany. El comp-
te enrere ja ha començat i per això l’en-
titat independentista ha posat tota la
carn a la graella des del 15 de gener per
“sumar més voluntats” a les tesis inde-
pendentistes. És el dia que va començar
la campanya Fem futur, que pretén im-
pulsar una “pluja permanent de raons”
a favor d’un estat propi, “anant més en-
llà dels sentiments i apel·lant al pensa-
ment racional”.

Amb aquestes paraules ho explica el
president de l’ANC, Jordi Sánchez, que
dóna per garantit que el referèndum es
farà i per això creu que ara cal assegurar
la victòria del Sí. L’objectiu, diu, és tenir
un “país informat” per combatre la “cam-

panya de la por de l’Estat espanyol”. És per
això que el pilar de la nova campanya es
basa en donar “tranquil·litat i més argu-
ments” a totes les persones que poden ser
votants potencials a favor de l’autodeter-
minació, bàsicament els ‘comuns’ i part
dels simpatitzants del PSC.

En aquest sentit, l’entitat ha confec-
cionat una campanya molt específica en la
qual totes les assemblees territorials es mo-
bilitzaran de dues maneres: amb accions
al carrer i fent arribar el missatge mitjan-
çant articles a tants diaris locals com sigui
possible, sense obviar el suport publicita-
ri. La temàtica dels articles serà mensual
i s’estructurarà en sis grans àrees [veure
infografia] que l’ANC entén que són les que
preocupen més a la gent.

Fem futur compta amb 5.000 vo-
luntaris disposats a organitzar actes més
enllà del seu municipi, per centrar-se en
aquelles localitats on hi ha més indecisos.
“És una campanya des de la base i per a
la base”, diuen des de l’ANC. Tot plegat
per aconseguir la desitjada majoria social
que faci possible que el Sí s’imposi en l’e-
ventual referèndum del setembre.

» L’ANC engega la campanya ‘Fem futur’ perquè el Sí s’imposi en un eventual referèndum independentista
» Jordi Sánchez anima tothom a implicar-se en la “recta final” del procés per aconseguir un estat propi

Arnau Nadeu
BARCELONA

“Votarem i hem de guanyar”

ZONES PRIORITÀRIES4Per garantir l’è-
xit de la campanya i ser més eficient,
l’ANC ha establert unes zones priorità-
ries d’actuació, la majoria de les quals a
l’àrea metropolitana de Barcelona. Són
comarques, ciutats i barris on creu que
hi ha més marge per fer créixer la base
independentista.

Resumint, des d’un punt de vista co-
marcal l’ANC centrarà la seva campan-
ya en el Baix Llobregat, el Barcelonès, el
Maresme, el Vallès Occidental, el Vallès
Oriental i el Tarragonès. Més concreta-
ment, a nivell municipal l’entitat posarà
el focus en Badalona, Barberà, Castell-
defels, Cerdanyola, Cornellà, Esparre-
guera, Esplugues, Gavà, Granollers,
l’Hospitalet, la Llagosta, Martorell, Mo-

llet, Olesa de Montserrat, Parets, el Prat
de Llobregat, Ripollet, Sabadell, Sant
Adrià de Besòs, Sant Andreu de la Bar-
ca, Sant Joan Despí, Santa Coloma de
Gramenet, Santa Perpètua, Viladecans i
Premià de Mar, entre altres. Una llarga
llista de ciutats que majoritàriament es
concentren a l’àrea metropolitana de
Barcelona. Precisament a la capital ca-
talana, l’ANC prioritzarà la seva actuació
en cinc districtes en concret: Horta-Gui-
nardó, Nou Barris, Sant Andreu, Sant
Martí i Sants-Montjuïc.

És per tot plegat que l’entitat mobi-
litzarà voluntaris d’arreu del país per
garantir que les accions de la campanya
es puguin dur a terme en aquestes zones
on no gaudeix de tant arrelament.

L’àrea metropolitana, clau
Infografia: Oscar Murillo / Línia
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MANIFESTACIÓ4El projecte de la
superilla té, al Poblenou, partida-
ris i detractors. Gairebé un cente-
nar de veïns pertanyents a aquest
darrer grup, integrats a la Plata-
forma d’Afectats per la Superilla
PobleNou, van tallar el trànsit
aquest dilluns durant una mitja
hora, entre els carrers Tànger i Lla-
cuna, per mostrar el seu rebuig a
un projecte que, diuen, “ha apor-
tat més problemes que solucions”.
Avui la plataforma ha convocat
una segona marxa de protesta, que
començarà a les set de la tarda al
carrer Pallars amb Badajoz.

La manifestació es va posar en
marxa ben d’hora,  a dos quarts de
vuit del matí, i es va acabar al vol-
tant de les vuit a la intersecció de
Tànger amb Roc Boronat. Un
cop finalitzada la protesta, els
manifestants es van dirigir cap a
la plaça Sant Jaume per entregar
una carta a l’alcaldessa Colau
amb les seves reivindicacions.  Al
document, la plataforma insisteix

que “la implantació de la superi-
lla, que es va fer per millorar la
qualitat de vida dels ciutadans,
està tenint l’efecte invers” a cau-
sa de la “manca d’anàlisi i ava-
luació de les seves conseqüències”.
Al mateix temps, afegeixen  que la
superilla “ha creat dues classes de
ciutadans: uns amb carrers des-
èrtics sense fum ni soroll i uns al-
tres amb trànsit i contaminació
acústica i ambiental intensa”.

Després de la jornada de mo-
bilització, el portaveu de la plata-

forma, Jordi Campins, va lamen-
tar que durant els quatre mesos
“de converses amb l’Ajuntament
i els grups municipals no s’ha as-
solit cap de les nostres reclama-
cions fonamentals”.

D’altra banda, des del govern
municipal, la tinent d’alcalde d’E-
cologia Urbanisme i Mobilitat,
Janet Sanz, tot i reconèixer la vo-
luntat de ser flexibles, va afirmar
que “continuarem treballant en el
nostre objectiu, que és fer una ciu-
tat més pacificada i saludable”.

Una imatge de la protesta de dilluns. Foto: Isidre Monferrer

Veïns del Poblenou tallen 
el trànsit per dir no a la superilla
» Afirmen que el projecte ha creat més problemes que solucions
» Avui a la tarda tornen a sortir al carrer per expressar el seu malestar

Dos detinguts per tenir
269 plantes de marihuana

SUCCESSOS4La Guàrdia Ur-
bana va detenir dijous passat
dos homes per ser els pre-
sumptes  responsables de tenir
269 plantes de marihuana en un
local del districte.

La policia calcula que la
plantació podria tenir un valor
de 700.000 euros al mercat.
La investigació va començar fa
dues setmanes després que di-
versos veïns del local alertessin
a la policia de la forta olor de
marihuana en tot un immoble.
Això va permetre que la Guàrdia

Urbana sol·licités una ordre ju-
dicial per poder accedir a l’im-
moble.

Dijous passat, un cop els
agents van poder accedir al lo-
cal,  van poder comprovar com
s’estava utilitzant una quantitat
d’electricitat molt superior als
paràmetres normals, que fins i
tot hagués pogut provocar un in-
cendi a causa de la precarietat de
la instal·lació. A banda de les
plantes, la policia també va de-
comissar 16 làmpades de sodi i
16 potenciòmetres elèctrics.

CONCERT4Una de les bandes
amb més carisma del rock es-
panyol, els Mojinos Escozíos,
amb el seu emblemàtic cant al
capdavant, el Sevilla, celebra-
ran aquest dissabte un concert
molt especial a la sala Razzma-
tazz, el del seu 20è aniversari.

El concert es gravarà en àu-
dio i en vídeo per incloure’l al seu
disc número 16, que veurà la llum
el pròxim mes de març. Tot i ha-
ver pujat als escenaris més de
1.500 vegades, serà la primera

vegada que la banda gravi una de
les seves actuacions. El públic
que vulgui gaudir de la vetllada
d’una manera especial té l’opor-
tunitat d’adquirir un tipus d’en-
trada, la Met&Greet, que per-
metrà conèixer els integrants de
la banda i assistir a les quatre de
la tarda a l’assaig del grup.

LLETRES AMB HUMOR
Els integrants de la banda es
van conèixer a Mollet del Vallès
el 1994. Amb el grup format,

van començar a fer concerts a
diferents sales però no va ser
fins al 1996 quan una disco-
gràfica els va proposar gravar el
seu primer disc. Al final, a cau-
sa del contingut de les lletres, no
es va publicar.

I és que, precisament, les
lletres són un dels grans trets ca-
racterístic de la banda. Marca-
des pel seu to humorístic, i fins
i tot, escatològic. Dissabte el
seu públic les podrà tornar a es-
coltar a la sala Razzmatazz.    

CAP Passeig Maragall | C’s vol esborrar el nom de Jordi Pujol
El grup municipal de Ciutadans ha demanat a l’Ajuntament que retiri la placa inaugural del CAP
Passeig Maragall, al Camp de l’Arpa, perquè “fa referència a l’expresident de la Generalitat, Jordi

Pujol, com a ‘Molt honorable’, quan ell mateix va renunciar a aquest nomenament”. Segons Ciuta-
dans, “cal ser coherents i no oblidar que el mateix expresident va reconèixer haver evadit capitals”. 

La Guàrdia Urbana va detenir els dos homes dijous passat. Foto: Arxiu

Els Mojinos, a Razzmatazz
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La Vila Olímpica i el Poblenou
no podran acollir més hotels
TURISME4Canvi de parer mu-
nicipal en el marc de la negocia-
ció del  Pla Especial Urbanístic
d’Allotjaments Turístics (PEUAT),
que es va aprovar ahir en comis-
sió. Els barris de la Vila Olímpi-
ca i el Poblenou formaran part, fi-
nalment, del que es coneix com la
Zona 1 de la ciutat i, per tant, no
podran acollir nous hotels enca-
ra que prèviament en tanqui al-
gun. Els hotels que ja hi ha en
aquests barris tampoc podran
ampliar la seva capacitat. 

Fins ara aquests dos barris es-
taven inclosos a la Zona 2, que
només permetia noves places ho-
teleres si prèviament en tancaven.
El canvi arriba després que ERC
i la CUP ho demanessin per acos-
tar posicions de cara a la nego-
ciació final del PEUAT. 

En el marc d’aquesta nego-
ciació amb ERC, ahir mateix es va
conèixer que el govern ha accep-
tat fer una comissió conjunta,

formada pel govern municipal,
ERC i l’Associació de Veïns de la
Vila Olímpica, per estudiar el fu-
tur del polèmic alberg de 440 pla-
ces de la Vila Olímpica que els
veïns rebutgen. Aquesta comissió
conjunta explorarà quines possi-
bilitats hi ha de fer la consulta ciu-
tadana que demanen els republi-
cans o de comprar l’edifici per part
de l’Ajuntament.

Segons la tinent d’alcalde d’E-
cologia, Urbanisme i Mobilitat,
Janet Sanz, “pot ser que hi hagi
una opció de compra i, per tant,
s’ha de valorar”. Sanz, però, va vo-
ler deixar clar que el que no es po-
drà fer és revocar la llicència amb
una consulta. 

NOVA PROTESTA
D’altra banda, veïns de la Vila
Olímpica van tornar a manifes-
tar-se dissabte passat per pro-
testar contra la represa de les
obres de l’alberg. 

URBANISME4La Torre Agbar
no serà, finalment, un hotel. Les
promotores del projecte,  Emin
Capital i Westmont Hospita-
lity Group, van anunciar dijous
passat que han presentat una
petició d’anul·lació de la trami-
tació dels permisos després de,
segons van explicar, no poder
tenir una interlocució fluida
amb el govern municipal per
agilitzar el projecte.

De fet, el regidor d’Habitat-
ge, Josep Maria Montaner, va
admetre en una entrevista a
BTV, just després de la renúncia
de les promotores de l’hotel,
que “la tramitació de la llicència,
d’alguna manera, no ha tingut fa-
cilitats i per això s’entén que s’ho
hagin repensat”. Montaner tam-
bé va dir que es tracta “d’una bo-
níssima notícia per la ciutat i pels
veïns del barri”. Les paraules de
Montaner van ser matisades
posteriorment per la tinent d’al-
calde d’Ecologia, Urbanisme i
Mobilitat, Janet Sanz. Aquesta va
assegurar que “el que va dir
exactament el regidor Montaner
és que no hi va haver ni dificul-
tats ni avantatges”. 

Les paraules de Montaner
van provocar la ràpida  reacció
de CiU, PP i C’s, que es van
mostrar molt crítics amb el pa-

per del govern en aquest cas. El
regidor de CiU Jordi Martí va
afirmar a BTV que “era evident
que hi havia traves” i va afegir
que l’actitud del govern “fins i tot
podria ser constitutiva d’una ac-
ció de prevaricació”. ERC, per  la
seva banda, va defensar l’actua-
ció del govern municipal.

Sigui com sigui, aquest gir
inesperat es va completar amb
l’anunci de la compra de l’edi-
fici per part de la immobiliària
Merlin, una de les principals
companyies immobiliàries co-
titzades a l’IBEX-35. La im-

mobiliària ha pagat 142 mi-
lions d’euros, vuit menys del
que el grup andorrà Emin Ca-
pital va pagar el 2013 per l’edi-
fici a la companyia d’Agbar.
Ara, la intenció de Merlin, tal
com ha explicat la immobiliària
en un comunicat, és invertir 15
milions d’euros per convertir la
torre en un “immoble multi-in-
quilí, que es destinarà final-
ment a oficines”.  Els càlculs de
la companyia contemplen ob-
tenir uns ingressos bruts anuals
de 10,3 milions d’euros amb
l’explotació de l’edifici.

La Torre Agbar acollirà finalment oficines. Foto: Cristian López

La Torre Agbar no serà finalment
un hotel i s’hi faran oficines

El futur alberg de la Vila Olímpica està envoltat de polèmica. Foto: Cristian López
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36 associacions i entitats ocuparan la Rambla el dia 28 per reivindicar Barcelona per als seus veïns

“La ciutat no està en venda”
PROTESTA/ La Rambla es convertirà, el
pròxim dia 28, en un espai de reivindica-
ció. I és que un total de 36 associacions i
entitats del teixit associatiu, urbanístic, sa-
nitari o veïnal, entre altres, duran a terme
una ocupació popular d’un dels carrers
més emblemàtics de la ciutat.
Aquesta acció, anomenada #Ocupem-

LesRambles, va ser presentada el passat dia
10 a la seu de la FAVB. Durant aquest acte
es va fer la lectura d’un manifest anome-
nat Barcelona no està en venda, en el qual
es denuncia “la pujada dels preus de l'ha-
bitatge, la precarietat laboral, el descontrol
de la gestió turística, la mercantilització de
l'espai públic, la desigualtat i la necessitat
de recuperar la ciutat per al veïnat”. 
El text comença assegurant que du-

rant les darreres quatre dècades, la ciutat
s’ha anat construint “amb errors i encerts
presidits per dos factors: l’especulació im-
mobiliària i la lluita dels barris per una ciu-
tat digna i cosmopolita, que atresora una
llarga història per a la supervivència de la
ciutat i la seva gent”. El manifest lamenta
que l’evolució i la transformació constant
que s’ha produït en els darrers 40 anys
(però que s’ha accentuat de manera expo-
nencial en els darrers 10) ha portat a què
Barcelona estigui “en venda”, una situació
de la qual es responsabilitza el fet que “el
fenomen especulatiu ha adquirit una di-
mensió global, impulsat pel capital finan-
cer i la complicitat de les elits polítiques de
Madrid i Catalunya, que volen transformar
la ciutat en un gran negoci”.
Aquesta situació, segons el manifest,

no ha arribat al seu límit ni de bon tros, ja

que “assistim a un agreujament progres-
siu”, un fet que, accentuat pel model de
gentrificació de la ciutat, ha acabat per “ex-
pulsar el veïnat dels barris, fomentant la
sobreexplotació turística”, un fenomen
que ja existeix a altres ciutats.
El manifest continua amb una sèrie de

reivindicacions que són les que es faran
públiques durant el matí del dia 28. Aques-
tes demandes són el canvi de model turís-
tic, passant “d’un model de turisme
massificat promogut pels grans operadors
turístics” a “un volum de turisme accepta-
ble i respectuós amb la convivència veïnal”. 
Durant l’ocupació de la Rambla també

es reclamarà “la derogació de les reformes
laborals i de jubilació, així com la imple-
mentació de mesures de suport a la lluita
contra l’atur”, unes mesures que els con-
vocants consideren necessàries per lluitar
contra la precarització laboral.
Un altre dels punts que es reivindicarà

serà “l’accés a l’habitatge digne i assequi-
ble per a tothom”, la lluita contra els des-
nonaments i els desallotjaments d’espais
socials per la força.

#OcupemLesRambles també incidirà en
temes de medi ambient (“aturar la des-
trucció del medi ambient per la contami-
nació i promoure el transport públic
eficient i mitjans alternatius com la bici-
cleta”), defensarà l’espai públic “per gaudir
i conviure, no per fer negoci”, reivindicarà
el comerç de proximitat i mostrarà la seva
solidaritat amb els barris més empobrits.
El manifest acaba fent una nova crida

a tothom i insta a fer pinya per “barrar el
pas als enemics de la ciutat”.

QUEIXA/Un mes i mig després de l’inici dels problemes,
el cas s’ha resolt. El passat dia 30 de desembre, centenars
de veïns dels barris del Poblenou i de Bac de Roda van
començar a recuperar la línia telefònica després de
més d’un mes i mig sense servei (les primeres avaries es
van registrar el passat 13 de novembre).
“És insòlit que hàgim hagut d’esperar tant per veu-

re com Telefònica resolia el problema”, lamenta Salvador
Clarós, president de l’Associació de Veïns del Poblenou.
“Ens consta que la situació està totalment normalitzada
des del passat dia 4, quan vam mantenir la darrera reu-
nió amb la companyia, en la qual els vam fer arribar les
indemnitzacions que reclamem per tot aquest temps sen-
se servei”, afegeix Clarós, que admet que, ara per ara, no
tenen previst reunir-se més amb Telefònica. “En la darrera
trobada també ens van assegurar que, a partir del mes
que ve, els usuaris començaran a rebre el retorn dels co-
braments de les factures d’aquests dos mesos anteriors”,
explica Clarós.
Durant tot el temps en el qual els veïns van estar sen-

se servei telefònic, l’AVV, l’Ajuntament i la companyia van
mantenir una sèrie de reunions, tot i que segons Clarós,
les explicacions “no s’entenien”. Tot i això, finalment els usua-
ris ja tornen a disposar del servei que tenen contractat.

Centenars de veïns del Poblenou i Bac 
de Roda ja tornen a tenir servei telefònic CONDOL/El Poblenou i la ciutat han perdut un dels líders

veïnals i activistes més actius. El passat 26 de desembre
va morir Manel Andreu, una de les figures més repre-
sentatives de les lluites veïnals. Expresident de la FAVB, de
l'Associació de Veïns del Poblenou i sindicalista, Andreu
va dedicar bona part de la seva vida a lluitar per les con-
dicions de vida dels seus veïns.
La seva feina va començar a destacar durant la dèca-

da de 1990 (especialment després dels Jocs Olímpics) i a
principis d’aquest segle. Més recentment, la seva tasca es
va centrar a dignificar les condicions de vida dels immi-
grants i de la seva inserció a la nostra societat.
L’alcaldessa Ada Colau, l’exalcalde Xavier Trias, el tinent

d’alcalde Gerardo Pisarello o la regidora de Ciutat Vella Gala
Pin van fer diverses piulades recordant la seva figura.

Mor Manel Andreu, un dels
líders veïnals del Poblenou

veïns en línia

El periòdic dels veïns dels barris de Barcelona
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SERVEIS/ Els bons resultats de les
passades experiències han portat
l’Ajuntament a ampliar i reforçar el
servei de sales d’estudi per a joves
que, des del passat dia 2 i fins al 2
de febrer, ha impulsat a la ciutat.
Aquests espais se sumen a les

biblioteques per tal d’ajudar els es-
tudiants a preparar els exàmens.
D’aquesta manera, a Ciutat

Vella s’obrirà una d’aquestes sa-
les, l’Eixample, les Corts i Sant
Martí veuran com l’oferta es du-
plica i districtes com Sants-Mont-
juïc, Sarrià-Sant Gervasi, Gràcia i
Sant Andreu comptaran amb
tres d’aquestes sales, mentre
que a Horta-Guinardó i a Nou Ba-
rris se n’obriran quatre.

L’Ajuntament
amplia i reforça 
les sales d’estudi

IGUALTAT/ Ja està en marxa el pro-
grama en moviment [s], una sèrie
d’activitats que, entre aquest mes
i el juliol, serviran per comme-
morar el 40è aniversari de les I Jor-
nades Catalanes de la Dona, que
es van celebrar a la ciutat el 1976
i que van servir per començar a
plantar la llavor de futures cam-
panyes i mobilitzacions i van fer
que molts assumptes considerats
aleshores estrictament domès-
tics passessin a ser tractats de
manera pública.
Entre les activitats que es du-

ran a terme a tota la ciutat hi ha
cinefòrums, xerrades, exposi-
cions i taules rodones.

‘en moviment [S]’
recorda 40 anys
d’activisme femení

PUBLICACIÓ/ La repressió fran-
quista que va patir la ciutat entre
1939 i 1975 és el tema protago-
nista del dossier del número 142
de la revista Carrer, que edita la
FAVB. Altres temes que també
apareixen en aquesta publicació,
que ja es pot descarregar al portal
web de la FAVB, són articles sobre
els preus dels lloguers, sobre l’ai-
gua o una entrevista a Joan Llina-
res, exdirector executiu del Palau
de la Música.
Per altra banda, a mitjans

del mes passat la FAVB va anun-
ciar que la campanya de micro-
mecenatge per publicar un nú-
mero especial pels 25 anys de Ca-
rrer ha estat un èxit.

‘Carrer’ aborda la
repressió franquista
que va patir la ciutat

veïns en línia

El periòdic dels veïns dels barris de Barcelona

La Marina espera amb candeletes
l’arribada de la Línia 10 l’any que ve

METRO/ Encara no fa ni un mes
que hem estrenat l’any, però els
barris de la Marina ja esperen amb
ganes l’arribada del 2018. I és que,
si el calendari es manté, quan en-
cetem l’any que ve aquesta zona
de la ciutat veurà com se satisfà
una de les seves eternes reivindi-
cacions: l’arribada de la Línia 10
del metro  –ramal de l’L9–. 
“Estem molt satisfets perquè

aquesta vegada l’acord sembla
ferm i tot indica que tirarà enda-
vant”, explica Antoni Guillén,
màxim dirigent de la Unió d’Enti-
tats de la Marina, valorant l’acord
que l’Ajuntament i el Govern de
la Generalitat van signar pocs
dies abans de Nadal i que fructifi-
carà en les obertures de les esta-
cions de Foneria a la Marina de
Port i de Foc Cisell a la Marina del
Prat Vermell. 
Però malgrat el seu opti-

misme i la seva satisfacció, Gui-
llén no abandona del tot els
dubtes i la desconfiança que ell i
els veïns de la Marina senten
cada cop que es parla d’aquest
projecte. “Després de tants in-
compliments de tots els anuncis
que el Govern ha fet és normal
que hi hagi un cert recel”, admet
el president de la Unió d’Entitats,
tot i que remarca que “quan l’a-
rriba del metro sigui una realitat,
permetrà revifar el barri i el co-
merç”. Guillén també expressa el
seu desig que “aquest acord tin-
gui continuïtat i que el metro
arribi a la Zona Franca”.
L’alcaldessa Ada Colau i el vi-

cepresident i conseller d’Econo-
mia Oriol Junqueras van ser els

encarregats de posar negre sobre
blanc i formalitzar l’acord, acom-
panyats per la tinent d’alcaldia
d’Ecologia, Mobilitat i Urbanisme,
Janet Sanz, i pel conseller de Te-
rritori i Sostenibilitat, Josep Rull.
La batllessa va mostrar la seva sa-
tisfacció per l’execució del pro-
jecte, un fet que, segons Colau, fa
“justícia amb uns veïns que no
volen ser de segona, sinó de pri-
mera”, i va recordar que, històri-
cament, aquesta zona de la ciutat
ha patit “un dèficit de comunica-
ció molt important”. El vicepresi-
dent Junqueras també va
aplaudir l’acord i en el seu parla-
ment va voler remarcar “el com-
promís de la Generalitat amb les
institucions municipals”.
Aquestes dues noves esta-

cions (que el consistori calcula
que podran fer servir potencial-
ment uns 70.000 veïns) es podran
construir gràcies als 40 milions
d’euros que la Generalitat obtin-
drà de la venda de diferents béns
immobles que hi ha a la ciutat a
l’Ajuntament. Algunes d’aquestes
propietats que pròximament
passaran a ser de propietat mu-
nicipal seran dues de les naus i
cinc dels solars de l’antiga fàbrica
de Can Batlló, al districte de
Sants-Montjuïc, l’edifici de la
Llotja, al districte de Ciutat Vella, i
bona part de les antigues cotxe-
res Borbó, al districte de Nou Ba-
rris. De moment, l’únic que ha
transcendit de les intencions que
el govern de Colau té previst fer
amb aquests equipaments és la
construcció de diversos equipa-
ments i pisos públics a Can Batlló.

REIVINDICACIÓ/ La plataforma Salvem
les Drassanes-Les Drassanes per al barri ha
decidit plantar-se. El passat dia 18, en una
roda de premsa, l’entitat va tornar a mos-
trar el seu rebuig a la construcció de l’ho-
tel Praktik, a Ciutat Vella, a tocar de la
muralla històrica de la ciutat.
Ja fa uns mesos que Salvem les Dras-

sanes va publicar un manifest al seu lloc
web en el qual argumenten la seva oposi-
ció a aquest projecte que, consideren,
“destrueix el barri”,  perquè creuen que
“accentuarà els desequilibris entre veïns i
turistes, farà que creixin els preus de béns
i lloguers en una zona majoritàriament de
gent treballadora, provocarà l’obertura de
comerços que només satisfaran les ne-
cessitats del turisme i causarà una altera-

ció profunda de l’entorn d’un espai patri-
monial de primer ordre”. 
Però Salvem les Drassanes no està sola

en la seva lluita contra la construcció del
Praktik. De fet, entitats rellevants del dis-
tricte i de la ciutat, com l'Assemblea de
Docents de Ciutat Vella, el col·lectiu de tre-
balladores i treballadors del CAP Drassa-
nes, l'Assemblea de Barri del Raval, la
FAVB, SOS Monuments, l’Assemblea de
Barris per a un Turisme Sostenible (ABTS)
i centenars de veïns de tota la ciutat (la
llista de suports ja està per sobre dels 400)
s’han adherit al manifest.
Entre altres accions reivindicatives, la

plataforma també ha penjat un vídeo mu-
sical on denuncien la situació amb la
cançó Mamma mia, d’ABBA.

La plataforma Salvem les Drassanes 
es “planta” contra l’hotel Praktik 
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GUARDÓ4L’edifici del Mercat
dels Encants, estrenat fa uns
tres anys, continua meravellant
el món. L’últim guardó que ha
rebut ha estat el Golden Adobe
Award de Teheran (Iran), una
iniciativa d’àmbit internacional
que pretén donar suport als mi-
llors projectes internacionals de
gestió urbana i arquitectura. 

El premi –que consta d’una
estatueta i d’un diploma– van
ser lliurats a l’ambaixador es-
panyol al país persa a finals
d’octubre, i ahir va ser entregat
a la junta del mercat, liderada
pel seu president, Armand Co-
làs. “Ha estat una bona sorpre-
sa. No ens ho esperàvem”, ex-
plica a aquesta publicació Colàs,
que destaca que els Encants són
“un mercat molt sostenible que
es mereix tots els premis i reco-
neixements que està rebent”. 

L’entrega la va protagonitzar
la regidora de Comerç, Montse-
rrat Ballarín, que va aprofitar per

visitar l’equipament i conèixer
de primera mà els problemes i
les propostes dels paradistes. “La
regidora ens ha atès molt bé,
hem quedat satisfets”, afirma
Colàs al respecte. 

Enguany se celebrava la ter-
cera edició d’aquests guardons,
als quals dóna suport Metropo-
lis, una associació mundial amb
representants de les ciutats més
gran del planeta i que va renovar

fa poc temps el seu compromís
amb els premis.

Els Encants van rebre el pre-
mi específic de la categoria In-
fraestructures urbanes, instal·la-
cions i serveis, amb el projecte
Encants Flea Market–o mercat
d’antiguitats–. 

Entre altres, també van ser
premiats altres projectes a ciutats
com Isfahan –també a l’Iran–, a
la mateixa Teheran i a Berlín. 

Moment de l’entrega del premi als paradistes. Foto: Mercats BCN

Nou reconeixement
internacional als Encants

» El mercat rep el premi Golden Adobe Award de Teheran (Iran)
» L’obté per la seva arquitectura, funcionalitat i adequació a l’entorn

Tot a punt per a la gala dels
BCN ‘Shopping&Shooting’

CONCURS4El començament de
l’any és per excel·lència l’etapa
més cinèfila del calendari, un
fet al qual no és aliè el comerç de
proximitat barceloní. I és que el
pròxim dia 20 de gener se cele-
bra la gala d’entrega dels premis
del concurs de curtmetratges
BCN Shopping&Shooting, una
iniciativa que va néixer fa uns
anys de la mà de l’Associació de
Comerciants de Creu Coberta i
que ha esdevingut un certamen
on hi participen botiguers de
tota la ciutat de la mà de la Fun-
dació Barcelona Comerç. El Cai-
xaForum acollirà la tradicional
gala d’entrega de premis a partir
de les nou de la nit, on s’entre-

garan els premis Hermes del co-
merç als millors curts presentats. 

Enguany el certamen tindrà
un fort vessant solidari, i és que
està recollint fonts per a menja-
dors socials. De fet, l’organitza-
ció ha habilitat un espai web
(http://solidaritat.bcnshoppin-
gandshooting.cat) on els usua-
ris poden introduir la quantitat
que vulguin donar. El recapte
compta amb la col·laboració de
l’actor Pep Planas i de la cantant
Mia Fuentes –que ha composat
per a l’ocasió la cançó La vida
en su total–, que protagonitzen
un videoclip –a la fotografia–
que vol conscienciar sobre els
menjadors socials.

Solidaritat | La targeta solidària ajuda 450 famílies
Durant l’any passat, 450 famílies van poder comprar aliments a botigues de la ciutat gràcies a

la Targeta Solidària. Una xifra que significa que, en total, unes 2.300 persones s’han beneficiat
d’aquesta iniciativa. A través de la targeta, les persones que viuen situacions de precarietat 
poden comprar a comerços d’alimentació gràcies als diners que s’ingressen a cada targeta.

Ballarín titlla “d’inadmissible”
la nova llei de comerç catalana
NORMATIVA4L’Ajuntament no
ha rebut positivament l’inici dels
tràmits parlamentaris de la nova
llei de comerç catalana. La regi-
dora de Comerç, Montserrat Ba-
llarín, considera que el projecte
de Llei de Comerç, Serveis i Fi-
res “no reconeix les competèn-
cies municipals en matèria de co-
merç i n’envaeix les reconegudes
per la Carta Municipal”. 

Per tot plegat, Ballarín asse-
gura que el projecte de nova

normativa és “inadmissible” per
al consistori.

“La Generalitat és molt cu-
rosa quan la invasió de compe-
tències es produeix en altres
instàncies i s’hauria d’aplicar el
mateix quan afecta a l’Ajunta-
ment i altres municipis”, afegeix. 

A més, asseguren que el De-
partament d’Empresa no ha re-
collit cap de les propostes que
l’Ajuntament ha fet durant l’e-
laboració del projecte.

El Mercat Verd de Sant Martí:
els paradistes ho compren

SOSTENIBILITAT4Fa aproxima-
dament mes i mig que el Mercat
de Sant Martí forma part de la
xarxa municipal de Mercats
Verds, una iniciativa que vol “do-
nar visibilitat als mercats muni-
cipals com a espais d’alimentació
saludable”, tal com expliquen
des de l’Ajuntament. 

“Estem molt contents amb la
nova etiqueta”, explica a Línia
Sant Martí Xavier Alcázar, pre-
sident de l’associació de para-
distes del mercat martinenc. “Els
clients s’interessen pels produc-
tes frescos i de proximitat”, afe-

geix, alhora que reconeix que
“costa d’introduir aquests pro-
ductes”. En aquest sentit, ini-
ciatives com aquesta permeten
promocionar la sostenibilitat i els
productes saludables. “Ens en
sortim”, assegura Alcázar, que
destaca la “bona senyalització” i
la cartelleria que permet els
clients saber que estan entrant en
un Mercat Verd. 

Ajudarà aquesta nova eti-
queta a atraure-hi més clients?
“Tenim aquesta esperança”, res-
pon Alcázar, que considera que
encara és d’hora per afirmar-ho.

Rodatge del clip solidari, amb Planas i Fuentes. Foto: BCN Shopping&Shooting
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FINS AL 31 DE GENER
Matí-Tarda Des del passat dia 9 està oberta una

nova convocatòria per partiticpar al concurs
de música jove Amplifica’t, una plataforma per
a joves creatius. / Centre Cívic Sant Martí.

AVUI 19 DE GENER
18:00 Segona sessió del taller trimestral Tèc-

niques decoratives per a mobles, que des del
passat dia 12 imparteix Eva García. / Casal de
barri Bac de Roda - Poblenou.

DILLUNS 23 DE GENER
18:00 Maria Sempere s’encarrega del taller Gan-

xet creatiu, per treballar amb agulles i teixits.
/ Casal de barri Bac de Roda - Poblenou.

FINS AL 28 DE GENER
Matí-Tarda Comic’s i muntanya és una recopi-

lació de Xavi Mountain, Edu Català, Sergi Diez
i Xavi Socias, quatre escaladors que dibuixen
algunes de les situacions que s’han trobat. /
Centre Cultural La Farinera del Clot.

FINS AL 29 DE GENER
Matí-TardaAmerican Lesson, de Gianfranco Maz-

za, és un viatge Que busca el minimalisme
americà reinterpretant algunes de les seves
obres més rellevants. / La Escocesa.

DISSABTE 21 DE GENER
17:00 Tarda de cinema... i dinosaures és e una

activitat que combina la projecció de la
pel·lícula Els Picapedra i la visita a l’exposició
de l’espinosaure. / Museu Blau.

DIJOUS 26 DE GENER
17:00 Isabel Gomis coordina Pintura i dibuix, un

taller trimestral pensat per a tota la família.
/ Centre Cívic Can Felipa - Poblenou.

DIUMENGE 29 DE GENER
17:00 Partit de rugbi masculí corresponent a la

setzena jornada del grup B de la Divisió
d’Honor B entre els Enginyers i el CR Sant Cu-
gat. / Camp de la Mar Bella.

CULTURA INFANTIL ESPORTSEXPOSICIONSTALLERS

Mercè Rodríguez s’encarregarà d’un ta-
ller familiar de dues sessions de foto-
grafia estenopeica. / Centre Cívic Can
Felipa - Poblenou.

Dues sessions familiars 
de fotografia estenopeica

21 i 28 de gener a les 10:00

Des de dimarts passat, els matins
d’aquest dia són el moment ideal per
aprendre a relaxar-se i a estirar amb
els moviments del ioga hatha. / Casal
de barri Verneda.

Tres mesos per aprendre
els secrets del ioga ‘hatha’

Dm. 24 de gener a les 12:00

El Júpiter rep la visita
de l’Ascó a la Verneda
Dg. 29 de gener a les 12:00

Els Mojinos Escozíos aterren al districte
per celebrar un dels concerts de la seva
gira d’aniversari dels seus 20 anys
d’activitat. / Sala Razzmatazz.

Els Mojinos Escozíos celebren
20 anys de vida a Razzmatazz

Ds. 21 de gener a les 21:00

Partit de futbol corresponent a la
vint-i-tresena jornada de Tercera divisió
entre el CE Júpiter i l’FC Ascó. / Muni-
cipal de la Verneda.

Els Enginyers afronten un
difícil viatge al camp del líder
RUGBI4Ha arribat el partit més
dur de la temporada. Aquest diu-
menge al migdia, els Enginyers vi-
sitaran el camp del líder, el CR La
Vila, l’únic equip que ha guanyat
els 14 partits de lliga.

Els del Poblenou arriben a la
cita després de patir dues derro-
tes consecutives en els primers
partits de l’any. L’equip ocupa la
setena posició amb 6 victòries i 8
derrotes, però podria perdre

aquesta plaça en favor del Tatami
segons els resultats de la jornada.

EL FEMENÍ, A LA COPA
Per la seva banda, el sènior feme-
ní ja està immers en la seva par-
ticipació en la Copa Catalunya. Les
Enginyeres van debutar a la com-
petició diumenge passat apallis-
sant el Reus (3-72) i dissabte ju-
garan el primer partit a casa con-
tra l’INEF de Lleida.

L’Adrianenc suma una victòria
solvent contra el Montcada

HANDBOL4Els torrons no se li
han ennuegat al Sant Martí Adria-
nenc. El conjunt lila no perd pis-
tonada i dissabte passat va acon-
seguir una victòria solvent contra
la Salle Montcada (32-23) que per-
met que els de Pedro Pérez con-
tinuïn al tercer lloc.

Javier Coba, amb 11 gols, va ser
el gran protagonista del matx.
L’internacional nord-americà va
portar el pes ofensiu de l’equip,
que va trencar el partit a la recta

final de la primera meitat. L’a-
vantatge de vuit gols que els de la
Verneda tenien al descans (18-10)
seria insalvable.

Al segon temps la distància es
va mantenir al voltant de les 10
dianes de diferència i l’equip no va
patir en cap moment pel resultat.

Demà passat a les 6 de la tar-
da l’equip encetarà la segona vol-
ta amb un nou partit a la Verne-
da. El conjunt lila rebrà la visita del
novè, l’Handbol Palautordera.

FUTBOL4L’arribada del 2017 i
la incorporació d’Abou Sylla no
han fet que el Júpiter recuperi
sensacions. Els homes de Juan-
jo García van tornar a perdre a
casa diumenge passat contra
l’Olot (0-1) i ja són a quatre
punts de la salvació. 

L’equip es va mostrar com-
batiu i va complicar el matí a un
dels grans candidats a l’ascens
(els de Ramon Maria Calderé
són líders després de passar per
la Verneda), però un cop més la
manca d’encert va condemnar
un equip que no suma de tres en
tres des del passat 30 d’octubre
(1-0 al derbi contra la Monta).  

García, que en les seves com-
pareixences ha reiterat que l’ob-
jectiu d’enguany és la salvació,
afrontarà una de les primeres fi-
nals de la segona volta aquest
diumenge a dos quarts d’una del
migdia, quan l’equip visitarà el
camp del Manlleu, dissetè clas-
sificat amb 22 punts. El tècnic
gris-i-grana recuperarà Darbra,
Vives i Negro, que van complir
un partit de sanció contra l’Olot,

però no podrà comptar amb
Blasco, que va ser expulsat en el
partit contra els de la Garrotxa.

EL MARTINENC MIRA CAP A DALT
Les coses, en canvi, li van millor
al Martinenc. Els de Miguel Ló-
pez ja han deixat enrere un ini-
ci amb dubtes i després de la vic-
tòria de diumenge passat contra

el Montcada (0-2 amb gols de
Guillermo López i Adrián Ruiz)
són novens amb 24 punts i con-
tinuen mirant cap a la zona alta,
ja que només són a cinc punts
del segon lloc, que dóna accés al
play-off. 

Demà passat a les sis de la
tarda, l’equip vermell visitarà
el camp de l’FC Sant Cugat.

Els de Juanjo García travessen una mala ratxa. Foto: Isaac Planella / UEO

El Júpiter perd contra l’Olot i ja
és a quatre punts de la salvació

Bàsquet | Bartu Muñoz lidera la victòria del Grup Barna al derbi
La victòria del Grup Barna al derbi contra el JAC Sants (77-68) va tenir el protagonisme destacat
de Bartu Muñoz. Amb el seu 10 de 14 en triple, el ‘17’ del Barna va liderar l’equip, que un cop més

va tenir l’absència de Marc Rabaseda. El pròxim compromís per als del Clot, que ara tenen cinc 
victòries i set derrotes, serà visitar la pista del CB Santfeliuenc demà passat a les sis de la tarda,
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